
Wensen/alternatieven/voorstellen verhard handbalveld 
 

Hieronder een overzicht van alle wensen/alternatieven t.a.v. het verharde handbalveld, die zijn 

aangedragen door DSVD, S.V. Deurningen '75 en Hades. Waarbij opgemerkt dient te worden dat Hades 

in algemene zin wel wil meedenken in oplossingen, maar zelf geen concrete voorstellen heeft ingediend. 

Dit document is een inventarisatie van de wensen/alternatieven, bevat geen concrete plannen en 

eigenlijk staat alles nog open. 

1. Huidige situatie 

  lichtblauw = kadasterlijnen (afmetingen gegevens van gem. Dinkelland) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Wensen/alternatieven DSVD 
Op 16 mei 2018 kwam DSVD (in de persoon van Niek Lansink en Rick Ebbers - OMNI-bestuur DSVD ) in 

een onderhoud met SDD met de volgende wensen/alternatieven: 



1. een kunstgrasveld met wat grotere afmetingen dan het huidige veld en gebruikmakend van de 
volledig beschikbare ruimte. 
Indien mogelijk met aanpassingen (zoals een soort verhoogde rand), waardoor het 's winters als 
ijsbaantje gebruikt zou kunnen worden.  

2. Per 13 juni wordt er door Rick Ebbers namens DSVD afd. handbal nog een extra wens 
toegevoegd:  
>> Het plan van de handbal is om eventueel twee kleinere veldjes aan te leggen; een 
kunstgrasveld en een beachhandbalveld. 

 

Optie 1 DSVD: 

Dit veld zal dan niet specifiek voor DSVD zijn, maar voor gebruik door eenieder die dat wil. 

Indien mogelijk het veld zó aanleggen, dat evt. met verhoogde rand of verdiept aanleggen, de 

mogelijkheid ontstaan het veld 's winters als ijsbaantje te gebruiken. Dit is technisch nog niet 

onderzocht. 

Overwegingen hierbij: 

1. kun je kunstgras langere tijd onder water zetten? 
2. Kosten m.b.t. ondergrond, opstaande rand, verdiept aanleggen? 

 

 
 

 



 

Optie 2 DSVD: 

Naast het bestaande veld een beachhandbalveld, waarbij het bestaande veld als kunstgrasveld wordt 

aangelegd met evt. de mogelijkheid om er 's winters een ijsbaantje van te maken. 

Afmetingen beachhandbalveld (27 meter lang, 18 mtr. breed), zou evt. naast het bestaande veld 

geplaatst kunnen worden (er kan natuurlijk afgeweken worden van de offici: 

        Hieronder de volledige afm. van een 

        beachhandbalveld. 
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3. Wensen/alternatieven S.V. Deurningen '75 
 

Op 25 juli zijn in een overleg met de heren Spijker en Scholtens en een afvaardiging van SDD de 

volgende eisen/wensen genoteerd: 

1. het bestaande handbalveld multifunctioneel maken. 
Tonnie Spijker stelt primair een ijsbaantje te willen op de plek van het handbalveldje, maar als dat 
wat multifunctioneler kan in combinatie met een kunstgrasveld is dit prima. Een ijsbaantje zal maar 
eens in de paar jaar werkelijk gebruikt kunnen worden. Dus indien mogelijk met aanpassingen (zoals 
een soort verhoogde rand), waardoor het 's winters als ijsbaantje gebruikt zou kunnen worden.  

 
2. de aanleg van een Pijl&boog schietbaan in de onmiddellijke nabijheid van het veldje. 

(tussen het hekwerk van DSVD en het handbalveldje) . SV heeft hiervoor al een oriënterend gesprek 
gehad met een vereniging in Haaksbergen. 
Technische gegevens boogschietbaan (inschatting Tonnie Spijker) : 
- breedte 3-5 meter; lengte : 40 m 
- aan het begin een soort van tunnel met een bepaalde hoogte, zodat pijlen niet naar 
links/rechts/boven van richting kunnen afwijken. 
- langs de zijkanten 3 m hoog, 40 m lang scheidingswanden in de vorm van dikke stroplaten. Dit 
materiaal is standaard in de handel. 
- aan het einde van de baan een grote container met zand (3 m hoog), waar de pijlen in opgevangen 
worden. 
Over kosten is op dit moment niets bekend. 

3. een jeu-de-boule baan tussen het handbalveldje en de Pastoor Havinkstraat.  
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4. Vervolgstappen 
Voor een vervolg hierop, zullen er afhankelijk van de keuzes die zijn gemaakt nog een aantal zaken 

onderzocht moeten worden: 

1. Zoals op de tekening hieronder is te zien, is het handbalveld onderdeel van het inbreidingsdeel 
van bouwplan "Deurninger Es". Hierdoor zouden de alternatieve plannen voor het handbalveld 
onderdeel kunnen worden van het inbreidingsplan. 

2. het huidige veld is geasfalteerd. Kan dit als ondergrond dienen of moet het gesaneerd  worden? 
3. Technisch zal e.e.a. t.a.v. de Pijl&boog schietbaan nader onderzocht moeten worden op: 

- haalbaarheid m.b.t. de technische kant en veiligheid in de omgeving van het handbalveldje 
gezien 

3. als er een kunstgrasveld zou komen, hoe is dat dan te combineren met een ijsbaantje. 
- kun je kunstgras langere tijd onder water zetten? 
- Kosten m.b.t. ondergrond, opstaande rand, verdiept aanleggen, afwatering? Hier is weinig 
informatie over beschikbaar. 

4. Wat zijn de mogelijkheden om op het vrije terrein tussen het handbalveldje en de Pastoor 
Havinkstraat een beachhandbalveld/beachvolleybalveld te maken? 

5. overleg met Tennisver. over hun initiatief m.b.t. de jeu-de-boule baan. 
6. Geen vaste doelen of andere definitieve zaken op het kunstgrasveld 
7. Boogschietbaan evt. als tijdelijke/mobiele versie kunnen opbouwen/afbreken indien nodig. Dit 

zal met name invloed hebben op het kostenaspect. 
 

 

 

 


